
Provincie Flevoland t.a.v. het college van Gedeputeerde Staten. 

Onderwerp: Aankoop Stikstof en bestemming  

Datum: 16 maart 2024 

Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het Regelement van Orde stellen de fracties van BBB en 
JA21 de volgende schriftelijk vragen aan het college van Gedeputeerde Staten over COA locatie 
Bant. 

1. De aankoopprijs van het bedrijf Oosterringweg 47 te Bant is vermeld in het kadaster en is 
daarmee openbaar. Zit in de aankoopprijs ook de prijs van de stikstof verdisconteerd? 

2. Heeft het COA het college benaderd over verkoop van de stikstofrechten nu het de locatie 
wil verkopen? Zo ja, Wat was de reactie van de provincie? 

3. Wordt het bedrag dat de provincie heeft betaald voor de stikstof ook openbaar gemaakt? 
Zo nee waarom niet? 

4. Indien de locatie niet als opvanglocatie wordt gebruikt, wat is dan volgens GS een 
alternatief gebruik? Kan dat weer voor veehouderij zijn? Kan de locatie gebruikt worden 
voor huisvesting van arbeidsmigranten? Heeft de provincie hier een rol in, zo ja welke? 

5. Is er een risico op ondermijning als de boerderij niet meer als veehouderij actief is? 
6. Welke rol heeft de gemeente als het gaat om keuze over het gebruik van de locatie en/of 

de aanwending van stikstof? 
7. Indien de locatie niet als opvanglocatie wordt gebruikt, wat betekent dat voor de door de 

provincie gekochte stikstof? 
8. Zit de stikstof in de stikstofbank en zo ja welke doelen kan de provincie bereiken met het 

inzetten van de aangekochte stikstof en hoe gaat de provincie dat doen? 
9. Heeft de uitspraak van de RvS van onlangs over PAS-melders en additionaliteit 

consequenties voor de door de provincie gekochte stikstof? 
10. Om hoeveel stikstof gaat het? 
11. Hoe werkt het met de 30% afroming t.b.v. natuur? En additionaliteit?  
12. Is die 30% voor de Wieden-Weerribben of voor de Flevolandse natuur? 
13. Welk deel van de provinciale opgave stikstof uit de FAS kan worden gerealiseerd met de 

gekochte stikstof? 
14. Hoeveel PAS-melders kunnen gelegaliseerd worden met de gekochte stikstof? 
15. Hoe maakt u de afweging welke PAS-melders gelegaliseerd kunnen worden? 
16. Kan de stikstof door het rijk geclaimd worden voor haar eigen opgaven? 

Met vriendelijke groeten, 

Namens de fracties BBB en JA21 
Johan van Houwelingen en Erik Broer 

 

 

 


